
Становище 

от Стелиана Чакърова 

На вниманието на доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

 

Уважаеми г-н Чобанов, 
 
Бих искала да изкажа мнението си относно : Проект на Наредба за прием на деца в 
общинските самостоятелни детски ясли, детски градини и в подготвителните групи в 
общинските училища на територията на Столична община 
 
Детето ми е набор 2018, като за пореден път не е приет в oбщинска ясла. 
С неимоверни усилия успяхме да го запишем в частна ясла, която до момента се ползваше с 
„привилегията“ да „награждава“ детето със заветната 1 точка, така необходима за 
кандидатстване. 
Само за справка, бих искала да отбележа, че месечната такса на частната ясла, която сина ми 
посещава е 600 лв., което годишно прави 7 200 лв. 
Представа нямате колко огорчено и ограбено се чувства в момента семейството ми, след като 
разбираме, че с новата Наредба ще бъдем ощетени с тази 1 точка, която се явява единствената 
ни надежда за прием в oбщинска градина. 
Родителите на набор 2018 сме най-силно засегнати в тази ситуация. Инвестирали сме хиляди 
левове, за да получим тази 1 точка, а Наредбата налага отпадането и. 
Моля, да въведете гратисен период от 2 години за въвеждането на новите правила.  
Смятам, че ако Наредбата влезе в сила след тези 2 години, тогава родителите биха били 
информирани и подготвени за новите критерии, а не в безизходица, както сега. 
 
 
18.09.2020            

      С уважение: Стелиана Чакърова  

Гр.София 


